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Referat for bestyrelsesmøde 

 torsdag den 25. april 2024 kl. 17:30 i klubhuset.  
 

 

Deltagere: 

Klara Kruse                           Formand    (KK) 
Torben Jørgensen Næstformand (TJ)    
Uffe Pedersen  Kasser (UP) 
Børge Nyland Andersen  (BNA)                                     
Claus Jørgensen  (CJ) 
Niels Brix Jensen  (NBJ) 
Merete Bech Bennetsen  (MBB) 
Jørgen Meinicke 1. supp. (JM) 
Lene Trier                          2. supp.  (LT) 
AFBUD fra: 
Jens Elvang  Sekretær (JE)  
 

 

1:    Godkendelse af referat 

Referat fra seneste 2 bestyrelsesmøde godkendt og underskrevet uden bemærkninger.  

 

2: 

Orientering fra Formanden 

KK ønskede at vi fik lavet en oversigt for forskellige udvalgs kontakt til bestyrelsen. 

 

TJ tager formandsposten i baneudvalg, og skal samtidig afløses på Sportsudvalgsposten, afløser herfor 
endnu ikke fundet. Baneudvalgets person sammensætning og arbejdsrutiner, vil blive revurderet ved 
samme lejlighed og i de kommende uger. 

 

LT tager formandsposten i et nyt udvalg – SERVICEUDVALGET. 

I erkendelse af at service generelt er vigtigt – både for vores medlemmer og vores eksterne gæster – 
forsøger vi i kommende perioder at højne serviceniveauet. Det er ikke defineret præcist hvilke tiltag der 
bliver aktuelle relevante – LT forsøger at sammensætte et relevant udvalg. 

 

KK tager kontakt posten til Regel- og ordens udvalg, hvor vores interne dommere Kenneth R og Lars S hidtil 
har udfyldt flere roller. Med udvalgets etablering er dette område nu også formelt etableret. 
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i. Fordeling af udvalgs kontakt poster 
1. Baneudvalg  TJ 

a. 18 huls banen  TJ 
b. P&P bane  MBB 
c. Træningsfaciliteter MBB 

2. Begynderudvalg  JM 
3. Juniorudvalg  KK 
4. Handicapudvalg  KK 
5. Turneringsudvalg  JM 
6. Sportsudvalg  TJ 

a. Regionsgolf  NBJ 
b. Eliteudvalg 

7. Husudvalg   CJ 
a. Mandagsholdet  Margit R 

8. Serviceudvalg  LT 
a. Baneservice  Henrik H 
b. P&P- ambassadører Jette H 
c. Kundeservice  LT 

9. Regel- og ordensudvalg  KK 
10. Sponsorudvalg  MBB 
11. Cafe-forpagtning  BNA 

 
ii. Forretningsorden 

Ny revideret forretningsorden blev godkendt og underskrevet. 
 

iii. FU-referat 
CJ bemærkede at der for XL medlemskab – IKKE bør laves restriktioner for spilletidspunkter. Der bør i 

stedet rettes fokus på og måske begrænsning på antal spillede runder. CJ bemærker også at det reelle 

problem – hviler på få spillere som spiller mange runder, og som ofte spiller på i forvejen skæve 

tidspunkter. 

UP pegede på særligt én medlemsklub Tange Sø – der har enkelte billige medlemskategorier, som i 

kombination med XL-medlemskab gør, at der kan spekuleres i at spare marginalt på kontingent-præmien. 

Problemet tages med til XL samarbejdet op imod sæson 2025. 

2: 

Orientering fra Forretningsføreren 

APV-undersøgelser gennemført forår 2024 – få rettelser som der tages action på straks. 
 
Miljøkontrol på besøg 25/4 2024 – tilfredsstillende resultat med kun få og forventede kommentar, som der 
tages action på straks. 
 
Medlems tilgang udvikler sig fortsat positivt. AAGC har dd 1615 medlemmer mod 1492 per 31.12.2024 (alle 
kategorier inkl). Heri særligt positivt at der ses fine tilgange for både ungdomsspillere og studerende. 
 
3:    Regnskab gennemgang 
Fint og tilfredsstillende regnskab for 1 kvt 2024. 
Det er for tidligt at konkludere på hele året 2024, idet årets greenfee indtægter har indflydelse herpå 
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4:  Generelle sager 
Intet at berette. 
 
5: Enkeltsager 

Cafe-en (BNA) 

BNA beretter om positive tendenser fra Cafeen. Der er mange positive tilbagemeldinger fra medlemmer 
vedr. det nye og dynamiske menukort. 

Juli tilbud skal forberedes (action BNA) 

Til vintersæson 2024/2025 mangles aktiviteter – hvis det skal være relevant at holdes cafeen åben. 

Alle inviteres til at give input. 

 

Husudvalg (CJ) 
Vort husudvalg mangler hjælp til adskillige arbejdsopgaver – store som små. 
ALLE former for hjælp søges/mangles – alle kompetencer søges/mangles. 
Vort klubhus og dets omgivelser er + 25 år gammel, og der er og vil kontinuerligt være reparations- og 
vedligeholdelse opgaver. 
Kontakt CJ hurtigst muligt, hvis du har lyst til at give en hjælpende hånd, også gerne selvom det ikke er dig 
der foretrækker at svinge en hammer. 
 
Turneringsudvalget (LT/JM) 
Udvalget arbejder med egne formålsparagraf – udkast forventes fremsendt til bestyrelse snarest. 
Sct,Hans match genetableres, med tillæg af  et familie arrangement på Pay & Play bane. 
JM forespurgte om hvilken præmie vi har for ”Hole in one” ? 
KK tjekker med JE, og sørger for info herom. 
 
Sponsorudvalg (MBB) 
Flotte resultater med væsentlige sponsorater tegnet i 2024. 
Succes med den nye erhvervsklub fortsætter. 
Ny stor skærm i velkomst område ophængt – til brug for rullende præsentation af klubbens sponsorer. 
 
Baneudvalget (LK/KK) 
CJ bemærkede væsentlige negative bemærkninger omkring green standard - fra analyserne fra ”spilleren i 
centrum”, foreslog nedsættelse af greenfee indtil forholdene bedres. 
Enighed i bestyrelsen om at der fremover bør reageres hurtigere – med kompensation på greenfee 
betalinger – såfremt bane forhold var under normalt niveau. 
Bestyrelsen bad baneudvalg sammen med JE om fremover at være mere på forkant hermed. 
Til kommende uger vil KK sammen med JE vurdere hvorvidt greenfee skal reduceres. 
Aktuelt til kommende weekend 27/28 april - uddeles en øl-voucher til greenfee gæster som kompensation.  

Sportsudvalget 
Regionsgolf(NBJ): 
Før sæson start var tilmeldt hold på baggrund at udsendt invitation til alle medlemmer. 
Tilmeldte hold: 
HCP grupper B, C og D 
Alders bestemte grupper: Senior, 2 stk Veteran, 2 stk Super Veteran 
Pt har vi måtte trække 2 hold, og trækker muligvis endnu et hold. 
Alsammen på grund af manglende tilslutning og særligt mangel på dame spillere. 
Årsagen er sikkert flere ting – men i hvert fald flytning af mange kampe til formiddage og eftermiddage, har 
forventeligt afskåret en del fra at deltage. 
Tiltagene skal revurderes til sæson 2025, kommunikation skal være bedre, herunder også bedre 
information om hvem der er kaptajn for de enkelte hold. 
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DP World på Lubker 22/8-25/8 2024 
På StoreTorv i Århus opstilles og afvikles golf aktiviteter, for at invitere flere til at spille golf – særligt med 
fokus på junior og ungdoms spillere. 
MBB har deltaget i indledende diskussioner med arrangements komite fra DP World samt Århus kommune. 
Flere Århus klubber deltager – og Aadalen kan mod at stille med frivillige i dagene 22-24/8 – modtage et 
mindre fee. Enighed om at tilbyde aktiviteten til junior udvalget, som så også ubeskåret får evt fee betaling. 
 
 
6: Lukkede sager 

 

7: Opfølgning strategisk fokusområder 

A Banen – TJ 
Der er afholdt et første møde med baneudvalg – idet der må og skal ske en væsentlig koordination mellem 
udvalget og dette strategiske fokusområde. 
Udeståender er: 
* mangler fortsat prioritering af nye tiltag 
* mangler vurdering af økonomisk påvirkning per tiltag 
* mangler koordinering af foreslåede tiltag med særligt DR og PP 
 
 
B Driving Range(DR) og Pay & Play(PP) – MBB 
Udvalgsmedlemmer: MBB, JE, Oli B, Mads, Morten 
Der er igangsat enkelte tiltag som targets på DR og lignende. 
MBB efterspurgte økonomiske rammer for området. 
UP bemærkede at det var vanskeligt at give disse rammer, idet økonomien generelt fortsat opererer på et 
balance punkt. Dvs vi bruger max ressourcer på bane og klub-faciliteter – når der er sikkerhed for at vi har 
penge hertil. Der vil altid skulle reserveres til uforudsete udgifter – seneste eksempel herpå er etablering af 
dræn på sti mellem putting green og Driving Range.  Endvidere blev det understreget, at klubbens 
økonomisk råderum afhænger meget af hvorledes sommeren og sommerens greenfee indtægter forløber, 
og det er først til august vi kan se om der er ekstra midler til yderligere forbedringer & tiltag - i forhold til 
vores budget. 
 
UP & TJ efterspurgte derfor en samlet og prioriteret liste med tiltag til igangsætning både på kort og lang 
sigt. 
NBJ bemærkede at der for alle strategiske fokusområder – jo ikke nødvendigvis skulle være færdige 
resultater i 2024, men at der også skulle være plads til langsigtede tiltag frem mod for eksempel 2027. 
 
MBB og TJ kommenterede hertil, at det nok måtte forventes – at flere medlemmer også ville forvente 
konkrete tiltage på kort sigt. 
 
 
C Fastholdelse af medlemmer - NBK 
Forventet udvalgsmedlemmer: NBJ, Bent, Egon, Inger, Anette F, Anette L 
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D Medlemssammensætning – UP/CJ 
Der er 2 væsentlige punkter under overvejelse: 

• hvor går grænsen for antal medlemmer i klubben 

Analyser og overvejelser er igangværende. 

 

• hvorledes 9-hullers medlemskab skal håndteres fremover. 

Senior klubben ønsker at bevare 9-huls medlemskab, og her har udvalget lovet en tilbagemelding inden 

sommerferien. Der har været indledende drøftelser omkring diverse forslag. 

 

8: Eventuelt 

MBB foreslog at bestyrelsen eller repræsentanter fra bestyrelsen lavede et pr-fremstød på banen. Der 
udpeges én eller 2 mulige datoer – med solskinsvejr og gæster/medlemmer på banen. 
 
 

9: Næste møde 

 Mødet 23/5 kl 17.30 

  

 

Referent: TJ – mødet sluttede kl 2100 

 

 

Klara Kruse   Torben Jørgensen Uffe Pedersen 

Formand  Næstformand Kasserer  

 

   

Børge Nyland Andersen Merete Bech Bennetsen Niels Brix Jensen 

Bestyrelsesmedlem Bestyrelsesmedlem Bestyrelsesmedlem 

 

 

Claus Jørgensen Jørgen Meinicke Lene Trier 

Bestyrelsesmedlem 1. suppleant  2. suppleant 

 


